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O B E C

SPRAVODAJ
 

  

„Sláva Bohu na výsostiach a na zemi pokoj ľuďom dobrej vôle.“ 
Lk 2,14

Milostiplné, radosťou, porozumením a láskou 
naplnené vianočné sviatky,

 v novom roku veľa zdravia, šťastia, úspechov a 
Božieho požehnania 

všetkým občanom želá

starosta obce, obecné zastupiteľstvo
 a zamestnanci obecného úradu

Vážení spoluobčania,
už uplynie len niekoľko dní a opäť tu budú Vianoce. Na tieto sviatky sa tešia všetci ľudia, najviac deti, ale i my dospelí. 

Je to obdobie, kedy túžime viac ako inokedy byť so svojimi najbližšími a ak je to aspoň trochu možné, ponáhľame sa 
domov, aby sme mohli spolu zasadnúť k štedrovečernému stolu. Prežívame spoločnú radosť a cítime spolupatričnosť 
rodiny, sme voči sebe pozornejší, citlivejší a vnímavejší ako inokedy. Podobne je tomu aj v rámci obce, kedy sa ľudia 

častejšie stretávajú a vyjadrujú si navzájom tie najkrajšie želania. S blížiacim sa koncom roka tiež hodnotíme uplynulé 
obdobie. Z pohľadu samosprávy bol tento rok iný ako ostatné, pretože v novembri sa konali komunálne voľby, z ktorých 
vzišlo aj nové vedenie našej obce. V obecnom zastupiteľstve došlo k zmene troch poslancov a vo funkcii pokračuje šesť 

poslancov z minulého obdobia. Na poste starostu obce k zmene nedošlo. Aj touto cestou úprimne ďakujem všetkým 
občanom, ktorí mi vo voľbách dali svoj hlas a aj po ôsmich rokoch pôsobenia vo funkcii starostu mi dôverujú. Veľmi si 

to vážim. Všetkým občanom želám Vianoce prežité v láske a porozumení. V novom roku nech v našich srdciach čo 
najdlhšie vládne vianočná radosť a pokoj, ktorý sme načerpali počas najkrajších sviatkov roka.

MVDr. Štefan Krajči, starosta obce

Ustanovujúce zasadnutie obecného 
zastupiteľstva

  Dňa 15. decembra  sa konalo ustanovujúce zasadnutie nového obecného zastupiteľstva. Začínalo sa svätou omšou. Pán 
farár v homílii pripomenul stať z Knihy kráľov, kde Boh vo sne hovorí kráľovi Šalamúnovi: Žiadaj si, čo ti mám dať. 
Šalamún si žiada srdce pozorné, aby spravoval ľud a rozlišoval medzi dobrým a zlým. Dostáva „srdce múdre a 
chápavé“. To je potrebné vo vedúcom postavení. Poslancom pripomenul, že to nie je iba funkcia, ale služba ľuďom a  
budú ľuďmi kontrolovaní. Majú pracovať pre spoločné dobro. Verejná funkcia znamená aj rôzne bolesti, útoky, lebo sa 
nedá vyhovieť všetkým.  Po sv. omši nasledovalo samotné ustanovujúce zastupiteľstvo. Starosta poslanci zložili sľub 
do rúk predsedu volebnej komisie a prevzali preukaz poslanca. Nasledovalo vystúpenie starostu obce a rokovanie 
podľa programu. Na záver starosta vyslovil presvedčenie, že spoločnými silami a spoluprácou sa podarí viesť našu 
obec k úspešnému rozvoju a prosperite. 

Nové obecné zastupiteľstvo, zľava: poslanci - Ing. S. Pariľák, Ing. P. Čačko, PhD., 
M. Baňas, G. Sabanoš, Ing. M. Fečik,

MVDr. Krajči - starosta, J. Staško - predseda miestnej volebnej komisie, M. 
Havajová, Mgr. V. Lukáč, M. Kormaník, J, Čajka

informačný časopis obce Ľubotice

Katarína Macková
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Závery z rokovania
obecného zastupiteľstva zo dňa 10. 11. 2014

  
   

    

  

  

 

  

  

  

  

  
    

     

   

 

  

 

 

Naša - vaša matrika
Narodení:

informačný časopis obce Ľubotice

  

Zuzana Scharingerová
Tomáš Lukáč
Jozef Kapraľ
Olívia Michalíková

Posledné zbohom:
Ema Hudačková, 35 dní
Marcela Vargová rod. 
Nečasová, 43 r.
Ján Ivanecký, 77 r.

Sobáš:
Tomáš Dráb a Mária Semančíková

Dary prírody
Sú tu Vianoce a čochvíľa aj Nový rok 2015.  Tieto  

čarovné a vzácne chvíle si môžeme spríjemniť  
darmi, ktoré nám tento rok naša príroda ponúkla. 
Štedrovečerná kapustnica s hubami je už tradičným 

jedlom v našich rodinách. Šípkový alebo iné 
bylinkové čaje prispievajú  k prežitiu príjemnej  

vianočnej atmosféry.    Dary 
prírody sme si tento rok zabezpečovali už od začiatku marca do konca októbra. 
Vynára sa aj otázka, či všetko z týchto darov bolo naozaj v náš prospech?  
Bohužiaľ vyskytli sa pri konzumácii týchto darov aj problémy. Pozrime sa na 
dary, ktoré nám našou   nepozornosťou a zámenou  spôsobili problémy.   Zazna-
menali sme prípady zámeny dobrej jedlej huby strmuľky inovaťovej za 
strmuľku spáleniskovú, ktorá je odporne zapáchajúca a nejedlá. Rýdzik pravý 
bol vo viacerých prípadoch zamenený za rýdzik kravský, ktorý má pálivú chuť 
a ako naložený v sladkokyslom náleve spôsobil žalúdočné ťažkosti (zvracanie). 
Aj podpňovka obyčajná (podpinka) bola zamenená za podobnú  hubu 
peniazovku tehlovočervenú, ktorá má nepríjemne horkú chuť a nedá sa zjesť. 
U liečiviek sa vyskytla zámena častejšie, ktorá síce neuškodila, ale ani 
nepomohla. Zamenili sme skorocel kopijovitý za skorocel väčší, ktorý má 
široké listy ako dlaň a jeho použitie nemá účinok ako náš regulátor zdravia s 
názvom skorocel kopijovitý.       
Tieto prípady by sme si mali zapamätať a pripomenúť si ich pri budúcoročnom 
zbere.  
Teší ma, že táto rubrika v obecnom Spravodaji sa stretáva u čitateľov s porozu-
mením a záujmom, niektoré rady a recepty  si čitatelia osvojili. Zachutilo  
spracovania podpňovky s kapustou ako zaváraniny,  zverejnení  v Sparodaji 
č.4/2014 . Preto pridávame na vyskúšanie ďalší recept na hubovú polievku na 
všedný deň: 

      Do  vody namočíme na  15-20 min. sušené huby  a  precedíme. 
Nadrobno pokrájanú slaninku s cibuľou orestujeme a pridáme 
huby. Zalejeme primeraným množstvom  vody, do ktorej dáme 1 
Masox a varíme, kým huby nezmäknú. Osolíme, môžeme pridať 
aj vegetu, kyslú pochuťkovú  smotanu (môže byť aj sladká)  a 
posekanú petržlenovú vňať. Pri varení väčšieho množstva  môžeme pridať aj 
zemiaky  pokrájané na kocky, ktoré nám polievku  troška zahustia. K polievke 
sa hodia hrianky potreté maslom a cesnakom. 

váš Janko Sás

Koktavého rybára obžalovaného z vraždy sa sudca pýta: „ To naozaj ste pri 
rybníku zabíjali?“

Odpoveď: „ He-he-he-hej! A-a-a-le  k-k-k-apra! 

MVDr. Štefan Krajči,
starosta obce

Obecné zastupiteľstvo prijalo 
nasledovné uznesenia: 
Uznesenie 1/9/2014:     
OcZ schvaľuje program rokova-
nia OcZ č. 9/2014
Za overovateľov zápisnice boli 
určení Ing. M. Fečik a M. 
Havajová  
Uznesenie 2/9/2014:     
OcZ schvaľuje  spôsob vykona-
nia voľby hlavného kontrolóra:
a) Kandidáti na funkciu hlavného 
kontrolóra budú mať právo 
vystúpiť na rokovaní OcZ v 
rámci bodu „Voľba hlavného 
kontrolóra“.   
b) Voľba hlavného kontrolóra sa 
uskutoční tajným hlasovaním 
poslancov OcZ.   
c) OcZ zvolí volebnú komisiu, 
ktorá bude pozostávať z 3 členov 
zastupiteľstva.   
d) Poslanci dostanú hlasovacie 
lístky, označené úradnou 
pečiatkou obce.  Na hlasovacom 
lístku budú uvedení kandidáti na 
funkciu hlavného kontrolóra v 
abecednom poradí. Poslanec 
môže udeliť svoj hlas len  
jednému z kandidátov 
zakrúžkovaním poradového 
čísla, ktoré bolo 
kandidátovi pridelené. Hlasovací 
lístok, na ktorom budú označení  
dvaja a viacerí kandidáti, resp. 
žiaden kandidát, sa bude 
považovať za  neplatný. Poslanec 
za zástenou označí kandidáta a 
hlasovací lístok   následne vhodí 
do volebnej urny. Po skončení 
hlasovania všetkých poslancov, 
ktorí si prevzali hlasovací lístok, 
otvorí volebná komisia  urnu a 
pristúpi k sčítaniu hlasov.  
e) Výsledok voľby oznámi 
zastupiteľstvu predseda volebnej 
komisie,  ktorého si spomedzi 
seba zvolili členovia volebnej 
komisie.  
f) Na zvolenie hlavného 
kontrolóra sa vyžaduje súhlas 
nadpolovičnej  väčšiny všetkých 
poslancov zastupiteľstva, t. j. 5 
hlasov.    
g) Ak ani jeden z kandidátov 
takúto väčšinu nezíska, vykoná 
sa druhé   kolo volieb, do ktorého 
postúpia kandidáti, ktorí v prvom 
kole získali  najvyšší počet 
hlasov.    
h) V druhom kole je za hlavného 
kontrolóra zvolený ten kandidát, 
ktorý získal najvyšší počet 
platných hlasov.  
Uznesenie 3/9/2014:     
OcZ na základe  § 18 ods. 1 
zákona SNR č. 369/1990 Z. z. o 

obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov udeľuje 
súhlas hlavnému  kontrolórovi 
obce Ing. Jánovi Tirpákovi na 
vykonávanie podnikania   alebo 
inej zárobkovej činnosti a 
členstvo v riadiacich, kontrol-
ných alebo  dozorných orgánov 
právnických osôb, ktoré 
vykonávajú podnikateľskú 
činnosť.   
Uznesenie 4/9/2014:    
OcZ zobralo na vedomie 
doporučujúce stanovisko 
hlavného kontrolóra obce k 
návrhu rozpočtu obce na rok 
2015 a k viacročnému rozpočtu a:
a) schvaľuje predložený návrh 
rozpočtu na rok 2015  v objeme: 
bežné príjmy            2 106 299 €
bežné výdaje             1 837 210 €
výsledok bežného rozpočtu                
       + 269 089 €

kapitálové príjmy                    0 €
kapitálové výdaje       204 156 €
výsledok kapitálového rozpočtu         
                    - 204 156 €

príjmy z finančných operácií                               
        0 €
výdajové finančné operácie                        
            64 933 €
výsledok finančných operácií                
         - 64 933 €

Celkový rozpočtový výsledok                           
       0 €
b) berie na vedomie  viacročný 
rozpočet na roky 2016 a 2017
c) v súlade s  § 11 ods. 4 písm. b) 
zákona SNR č. 369/1990 Z. z.  
obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov obecné 
zastupiteľstvo splnomocňuje 
starostu obce vykonávať zmeny 
rozpočtu v rozsahu bežného 
rozpočtu – t. j. presun medzi 
položkami bežného rozpočtu       s 
tým , aby celkový výsledok 
bežného rozpočtu  ostal zacho-
vaný. Zmeny v kapitálovej 
oblasti resp. vo finančných 
operáciách ostávajú naďalej v 
kompetencii obecného 
zastupiteľstva.  
Uznesenie 5/9/2014:     
OcZ  v súlade s § 2 ods. 1 zákona 
NR SR č. 253/1994 Z. z. o 
právnom postavení a platových 
pomeroch starostov obcí a primá-
torov miest   znení neskorších 
predpisov schvaľuje preplatenie 
nevyčerpanej  dovolenky za rok 
2014 starostovi obce z dôvodu 
ukončenia volebného obdobia 
starostu obce. 

Uznesenie 6/9/2014:     
OcZ  prerokovalo návrh na 
nakladanie s nehnuteľnosťou vo 
v l a s t n í c t v e
obce Ľubotice – časť pozemku 
parc. č. KN-C 3224 o výmere 4 
m2  v k. ú. Ľubotice.
OcZ schvaľuje podľa §9a ods. 9 
písm. c) zákona SNR č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov zámer  

prenájmu nehnuteľnosti vo 
vlastníctve obce - časť pozemku 
parc. č. KN-C 3224 o výmere 4 
m2 v k. ú. Ľubotice. OcZ posud-
zuje tento prenájom ako prípad 
hodný osobitného zreteľa v 
zmysle zákona SNR č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov. 

Obecné zastupiteľstvo zvolilo za hlavného kontrolóra obce v 1. kole 
voľby Ing. Jána Tirpáka.

P.F 2015
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MVDr. Štefan Krajči, starosta obce

Takto sme volili ...
Kandidáti na starostu obce

Kandidáti zvolení za  poslancov obecného zastupiteľstva

Náhradníci – kandidáti, ktorí neboli zvolení za poslancov
obecného zastupiteľstva

1.Štefan Krajči, MVDr. 
2.Vladimír Lukáč, Mgr.
3.Anton Marcinčin, Ing.

4.Jozef Romčo 

1070
172
117
37

1. Miroslav Fečík, Ing. 
2.Vladimír Lukáč, Mgr.

3. Miroslav Kormaník
4. Martin Baňas

5. Gejza Sabanoš

6. Peter Čačko, Ing., PhD.
7. Patrik Štovčík MUDr.

8. Mária Havajová
9. Jozef Čajka 

441
426
421
402
401

401
393
365
364

1. Slavomír Pariľák, Ing. 
2. Miroslav Makara, JUDr. 

3.Jaroslav Daňo, 
MUDr.,PhD. 

4. Pavel Pavelka, Ing.
5. Matej Harčár, Ing.

 6. Oto Dlugoš
7. Štefan Olejník, Ing. 

8.Jana Jurková
9. Miroslav Jurašek, Ing.
10. Jana Mižovová, Mgr.

11. Eva Sirotňáková, 
PhDr.

12. Iveta Hambaleková, 
Mgr.

336
316
288

281
264
254
247
245
227
219
198

190

13. Danka Bobková, Ing.
14. Pavol Kleban, Ing.
15. Jana Štecová, Ing.

16. Lukáš Lenz
17. Jozef Romčo
18. Dušan Lorinc

19. Jozef Tarasovič, Ing. 
20.Jozef Bartko, Ing.

 21. Peter Šeliga, MUDr. 
PhD.

 22. Mária Klebanová, 
MUDr.

 23. Zoltán Ivan

186
184
166
144
141
130
116
107
106

64

41

A. berie na vedomie  
1. výsledky volieb do orgánov 
samosprávy obce   
2. vystúpenie novozvoleného 
starostu
B. konštatuje, že    
1. novozvolený starosta obce 
MVDr. Štefan Krajči zložil 
zákonom predpísaný sľub 
starostu obce    
2. novozvolení poslanci zložili 
zákonom predpísaný sľub 
poslanca obecného zastupiteľstva: 
Martin Baňas Ing. Peter Čačko, 
PhD. Jozef Čajka Ing. Miroslav 
Fečik Mária Havajová Miroslav 
Kormaník Mgr. Vladimír Lukáč 
Gejza Sabanoš    
3. v zmysle § 25 ods. 2 písm. c) 
zákona č. 369/1990 Zb. o 
obecnom zriadení v platnom 
znení, zanikol mandát novozvo-
leného poslanca MUDr. Patrika 
Štovčíka písomným vzdaním sa 
mandátu.   
C. vyhlasuje,    
že na uprázdnený mandát nastu-
puje za poslanca obecného 
zastupiteľstva Ing. Slavomír
Pariľák, ktorý získal ako náhrad-
ník najvyšší počet hlasov a zložil 
zákonom predpísaný sľub 
poslanca obecného zastupiteľstva.
D. zriaďuje,    
1. obecnú radu   
2. komisie a to:   
a) komisia finančná a majetkovo-
právna
b) komisia stavebná a obecného 
rozvoja
c) komisia sociálna  
d) komisia pre životné prostredie 
a ochranu verejného poriadku
e) komisia pre kultúru a šport
f) komisia pre vzdelávanie, 
školstvo a mládež
g) komisia na ochranu verejného 
záujmu pri výkone funkcií 
verejných funkcionárov obce.
E. volí,    
1. členov obecnej rady:   

Ing. Miroslav Fečik, Mgr. 
Vladimír Lukáč, Gejza Sabanoš 
2. a) predsedu komisie finančnej 
a majetkovoprávnej – Martin 
Baňas.
b) predsedu komisie stavebnej a 
obecného rozvoja – Miroslav 
Kormaník.
c) predsedu komisie sociálnej – 
Mária Havajová   
d) predsedu komisie pre živ. 
prostredie a ochr. verejného 
poriadku – Ing. Slavomír
Pariľák.
e) predsedu komisie pre kultúru a 
šport – Jozef Čajka.  
f) predsedu komisie pre 
vzdelávanie, školstvo a mládež – 
Ing. Peter Čačko, PhD.
g) predsedu komisie na ochranu 
verejného záujmu pri výkone 
funkcií verejných funkcionárov 
obce – Ing. Miroslav Fečik.
3. členov komisie na ochranu 
verejného záujmu pri výkone 
funkcií verejných funkcionárov 
obce : Gejza Sabanoš, Mária 
Havajová   
F. určuje,    
podľa § 11 ods. 4 písm. i) zákona 
SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v znení neskorších 
predpisov plat starostu obce tak, 
že základný plat podľa § 3 zákona 
NR SR č. 253/1994 Z. z. o 
právnom postavení a platových 
pomeroch starostov obcí a primá-
torov miest v znení neskorších 
predpisov, navyšuje o 40 % v 
zmysle § 4 ods. 2 citovaného 
zákona.
G. schvaľuje,    
plán zasadnutí obecného 
zastupiteľstva na rok 2015
H. ukladá,    
predsedom komisií predložiť na 
zasadnutie obecného 
zastupiteľstva dňa 09.02.2015 
návrhy na členov komisií 
obecného zastupiteľstva 
(poslanci, ďalšie osoby - občania)

OZNAMY OBECNÉHO
ÚRADU

1.  OcÚ oznamuje všetkým právnickým osobám a fyzickým osobám – 
podnikateľom, že podľa § 6 ods. 4 zákona č. 401/1998 Z. z. o poplat-
koch za znečisťovanie ovzdušia sú každoročne povinní do 15. 
februára podať na Obecný úrad v Ľuboticiach oznámenie o spotrebe 
palív za predchádzajúci rok za každý malý zdroj znečisťovania ovzdušia. 
2.  OcÚ žiada občanov      
a) a tiež aj podnikateľov a firmy, aby sa v nadchádzajúcom zimnom období 

zodpovedne starali o čistou chodníkov v súvislosti s 
odstraňovaním snehu a poľadovice pred svojimi 

nehnuteľnosťami. Táto povinnosť vyplýva všetkým 
vlastníkom, správcom alebo užívateľom priľahlých 

nehnuteľností z § 9 ods. 2 cestného zákona č. 
135/1961 Zb.     

  b) aby v zimnom období neparkovali svoje autá na 
uliciach, pretože nebude možné vykonať odhrnutie snehu mechanizmami.
c) aby svojich psov nenechávali voľne pobehovať po uliciach, pretože 
tým sa dopúšťajú priestupku proti zákonu o chove a držaní psov, za 
ktorý môže byť uložená sankcia. V mnohých prípadoch psi 
ohrozujú aj osoby na chodníkoch. Je nutné sa k tomuto 
pretrvávajúcemu problému zo strany chovateľov psov 
postaviť zodpovedne. 

Zúčastnila som sa besedy  spojenej  s 
prezentáciou kníh v Komunitnom 

centre v Ľuboticiach 7. novembra 
2014. Tešila som sa, že sa osobne 

stretnem s autorom knihy Strážca jazera p. Ľudovítom Petraškom  a 
vydavateľom  pánom Radovanom Brenkusom.  Veľkú  radosť som 
prežívala z toho, že s Martou  Świderska-Pelinko, ktorá je  hodnotená v 
Poľsku ako najkultivovanejšia spisovateľka, som sa mohla rozprávať v 
poľskom  jazyku. Ďakujeme pánovi Petraškovi, že sa ujal  edičnej  

prípravy knihy „ S Perúnom na štíte“, od autorky Márie Kočanovej, 
ktorá väčšinu života strávila v Prešove. Na spomínanú knihu potreboval 
veľa času, aby mohol zozbierať všetky materiály, sformovať ich  a dať 
to do tlače. Je to historický román z čias Veľkej Moravy. 
V knihe „Strážca jazera“ autor p. Petraško opísal povesti zo Šariša, 
Abova a Zemplína, na ktoré sa nemá zabúdať. Použil v nej aj slová – 
výrazy, ktoré sa v tom čase v spisovnej slovenčine nepoužívali 
(nárečie). Je správne vracať sa k zašlým časom, aby aj dnešná mládež 
čítala z  knihy zo starších čias a obohacovala si svoje vedomosti o 
poznanie, ktoré pred rokmi znamenalo pre nás veľmi veľa.
   Som rada, že som sa zúčastnila tejto besedy, hlavne preto, že pán 
Petraško  pochádza zo Šarišských Lúk, teda je náš rodák. 

účastníčka besedy Marta Jurková 
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5. Katarínska OLDIES zábava
Keď sme pred piatimi 
rokmi začínali s prvou 
oldies zábavou, mali sme 
malú dušičku. Báli sme sa, 
či je to dobrý nápad, či ľudia 

nad takouto akciou neohrnú

nosom. Dnes, po  piatich 
dovolíme si povedať úspešných 
rokoch tejto akcie,  môžeme 
podotknúť, že tento krok sa nám 
vydaril a že o každoročnú 
Katarínsku OZ je veľký záujem. 
Preto aj posledná novembrová 
sobota patrila OLDIESákom.  S 
prvými retrohitmi sa postupne 
zapĺňal tanečný parket a od tanca 
sme si oddýchli iba počas súťaží, 
ktorými sme ako vždy oživili 
zábavu. Začali sme jablkovo - 
balónovým tancom, neskôr sme 
súťažou v pití piva doplnili pitný 

(pivný) režim :). Na svoju 
mladosť sme si zaspomínali pri 
skladaní veže z detských 
drevených kociek. Víťazov sme 
vždy  odmenili  nejakou malou, 
milou cenou. Keďže sme my, 

organizátori, brali tento 5. ročník 
Katarínskej oldies zábavy za 
akýsi sviatok, pripravili sme aj 
väčší počet cien do tomboly a 
veríme, že každý z vás sa tej 
svojej cene potešil. Všetkým, 
ktorí prišli, zabávali sa, súťažili a 
tancovali do skorého rána, patrí 
naša vďaka. Bez vás by 
„oldieska“ nebola a bez vás by 
sme nemohli skonštatovať, že 
prvú päťročnicu máme úspešne  
za sebou :).  ĎAKUJEME.

Vaši organizátori
(Anka, Bibka a Bohuš)

2. Ľubotická vianočná kvapka krvi
Po vydarenej 
Vi a n o č n e j 
kvapke krvi 
v minulom 
roku aj v 
tomto roku v 
p i a t o k 

12.decembra 
prišlo ku komunitnému 
centru auto Národnej 
transfúznej služby 
Prešov. Pracovníci 
šikovne pripravili 
jednotlivé pracoviská a 
začali vyšetrovať 
darcov, ktorých sa hneď  
z rána hojne zišlo. Keď 
prvý darca zaľahol k 
odberu, akciu oficiálne 
otvorili pán Milan 
Kručay, PhDr., CSc., 
viceprezident Sloven-
ského červeného kríža, 
pani Gabriela Hudáková 
predsedkyňa miestneho 
spolku SČK a starosta 
obce Štefan Krajči. Aby 
lepšie tiekla krv, rezko 
zaspievali Keľemeske 
furmaňi. A po dobre 
vykonanom odbere 
čakalo darcov voňavé 
guľášové pohostenie, 
koláče a tekutiny. Z 
príjemného prostredia sa 
im ani nechcelo odísť. 
Poslední darcovia 
dobehli tesne pred 
záverom. Celkove prišlo 
darovať krv 36 
dobrovoľníkov, z nich boli dvaja prvodarcovia. Na záver personál 
transfúznej stanice poďakoval a vysoko hodnotil túto akciu. Lúčili sa s 
pozdravom Dovidenia na budúcej Kvapke.   
Záverom chceme poďakovať pani Ružene Ivaneckej za koláče, rodine 
Balogových za guľáš, Keľemeským furmanom za kultúry program. 
Tešíme sa a pozývame vás na Veľkonočnú kvapku krvi v Ľuboticiach.

K. Macková, G. Hudáková

Obecný úrad Ľubotice Vás pozýva na

Ľubotický ples

Pozvánky

Pripravená bude
hodnotná tombola.

Novoročný stolnotenisový turnaj neprofesionálov
Nadšenci tohto pekného športu srdečne pozývajú 

všetkých priaznivcov  na priateľský turnaj, 
 v sobotu 3. januára 2015 od 9.00 h.  

do veľkej telocvične ZŠ v Ľuboticiach. 
Prineste si raketu a prezuvky.

Štartovné: 1€
Čaká vás občerstvenie a ceny pre víťazov.

     Prihlásiť sa môžete do 31.12.2014 na tel. čísle 0949277493
      alebo emailom nabuchodonozor1@centrum.sk 

    Občianske združenie „Kelemeske furmani“
    pozýva  svojich priaznivcov a priateľov

    ľudovej zábavy na tradičné vianočné posedenie

v sobotu  27.12.2014 o 19.00h. 
v Obecnom dome v Ľuboticiach.

Vstupné je 15 €  na osobu. 
(prípitok, večera 2x, káva, 1 l vína)

Nebude chýbať ani tradičná tombola.
Tešíme sa na príjemné chvíle strávené vo Vašej  spoločnosti

Informácie a rezervácia vstupeniek:
 na Obecnom úrade, resp. na č.t. 0907/ 951 547.

Štefánska - furmanská zábava
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V mesiaci 
november 
sme veľmi 
i n t e n -
z í v n e 
prežívali 
ú č a s ť 
n a š e j 

školy v projekte 
RODIČIA, PODPORTE SVOJU 
ŠKOLU. O čo išlo? Školská jedáleň 
sa zapojila do Grantu nadácie 
Renáty Zmajkovičovej na podporu 
zlepšenia kultúry stravovania 
/nákup stolov, stoličiek a podlahy do 
jedálne školy/.Grant mohli získať 3 
školy, ktoré budú mať do 30. 
novembra 2014 najvyšší počet 
príspevkov od darcov. Spoločne 
sme prispievali, oslovovali ďalších, 
povzbudzovali sa navzájom...A ako 
to celé dopadlo? Na to sa už 
spýtajme vedúcej ŠJ – Gabriely 
Vargovej, ktorá do celej aktivity 
vložila najviac úsilia. 

vyzbieraná suma od darcov je 1012 
€ a výhra 3000 €. Áno, máte pravdu, 
až do  piatku sme sa držali na l. 
mieste, ale v sobotu a v nedeľu 
konkurencia zvolila novú  taktiku a 
získali cca 600 hlasov. No ako to 
urobili, neviem, ale získali prven-
stvo. Tá súťaž nebola o výške daru, 
ale účelom bolo zapojiť  čo najvyšší 
počet  osôb – darcov. Tak som 
oslovovala, prosila každého, kto mi 
prišiel do cesty. Týmto sa chcem aj  
niektorým ľuďom ospravedlniť, že 
som bola neodbytná, niekedy až 
otravná. Urobila som všetko, čo bolo 
v mojich silách a teraz vidím,  že malo 
to zmysel.  
Ako plánuje škola využiť príspevok, 
ktorý vďaka tomuto projektu 
získala?
Veľmi sa teším, lebo detičky v našej 
škole budú mať za získané 
prostriedky nové stoličky a ak by  
nám obec doplatila, tak  by sa zakúpili 
aj stoly do školskej jedálne.

Pani Vargová, prečo ste sa rozhodli 
zapojiť našu školu do tohto 
projektu?   
Vzhľadom na to, že v ŠJ sú stoličky 
a stoly, ktoré už majú 47 rokov a sú 
značne opotrebované, využila som 
možnosť zapojiť sa do projektu a tak 
získať financie pre našu školu. Stoly 
a stoličky neslúžia iba stravníkom, 
ale všetkým žiakom tunajšej školy, 
či už na pytagoriády, monitor, 
rodičovské združenia alebo na iné 
aktivity školy, ktoré prebiehajú v 
školskej jedálni. V dnešnej dobe je 
školstvo značne podfinancované,  a 
takéto projekty nie sú časté, tak som 
neváhala a využila možnosť, hoci na 
registráciu projektu som mala iba 2 
dni.     
Boli sme nakoniec úspešní? Ako 
sme obstáli, lebo vieme, že dlho sme 
sa držali na prvom mieste.
Och, to boli ale nervy. Zatiaľ 
nemáme oficiálne výsledky, ale 
predbežne  sme sa umiestnili  na 2. 
mieste s počtom darcov 601, 

Ako ste vnímali podporu rodičov pri 
tejto aktivite?  
Reakcie rodičov boli rôznorodé. 
Stretla som sa s pochopením a podpo-
rou rodičov, ale boli aj takí, ktorí 
neboli ochotní prispieť ani 1€. Ale, 
neodradilo ma to a ja som šla svojou 
cestou. Veľmi pekne ďakujem 
obecnému úradu, ktorý zverejnil 
oznam v spravodaji a v obecnom 
rozhlase s prosbou o pomoc. Ďalej 
chcem poďakovať farnosti Nižná 
Šebastová, ktorá bola ochotná 
zverejniť oznam vo farskom liste a 
poslednú nedeľu vyzývali občanov na 
sv. omši, aby nám pomohli a prispeli. 
Ďalej chcem poďakovať vedeniu 
školy a všetkým zamestnancom školy,  
rodičom, darcom, lebo iba spoločnými 
silami sme získali 2. miesto. Zoznam 
darcov,  ktorým chcem poďakovať, je 
zverejnený na našej web stránke školy.
Ďakujem, ďakujem všetkým, ktorí 
nezištne pomohli  našej škole aj tým, 
ktorí prispeli hoci  s našou obcou a 
školou nemajú žiadnu spojitosť. 

Základná škola

“ Och, to boli ale nervy ... ”

Za rozhovor ďakuje Mgr.  Martina Baňasová

Exkurzia Viedeň - Bratislava 2014
V dňoch 1. – 2.12.2014 sa žiaci našej školy zúčastnili poznávacej exkurzie 
Viedeň - Bratislava.  
Do Viedne sme docestovali o 10:00 hod. Čakal nás tam sprievodca, ktorý 
nás už v autobuse oboznámil s históriou hlavného mesta Rakúska. Potom 
sme si prezreli:      
Námestie Márie Terézie, Hofburg (zimné sídlo Habsburgovcov), Dóm sv. 
Štefana, Klenotnicu v Hofburgu, hrobku Habsburgovcov.   
Ku každej pamiatke sme si vypočuli zaujímavý výklad.
Návštevu Viedne sme ukončili na Vianočných trhoch, kde sme zažili 
veľkolepú predvianočnú atmosféru. Druhý deň exkurzie sme pokračovali 
prehliadkou nášho hlavného mesta Bratislavy. Navštívili sme: Parlament 
SR, Bratislavský hrad (námestie), Historické centrum (Michalskú bránu), 
Videli sme:      
Národnú banku Slovenska, Národné divadlo, Slovenskú filharmóniu, 
Slovenský rozhlas. Pobudli sme na Hviezdoslavovom námestí, kde boli 
Vianočné trhy.       
Zaujímavá bola prehliadka slovenskej televízie JOJ, kde sme si pozreli 
rôzne štúdia. Hoci nám neprialo počasie, vrátili sme sa domov plní dojmov, 
nezabudnuteľných zážitkov, obohatení o nové skúsenosti a poznatky. 

Bronislava Fecková 



(6)

  

informačný časopis obce Ľubotice

Šport

Silvestrovský beh
zavŕši bežeckú sezónu...

Koniec bežeckej sezóny 2014 sa 
pomaly blíži, a preto by sme vám chceli 
zrekapitulovaťnaše doterajšie výsledky. 
Počas tohto roka sa naši bežci 
zúčastňovali na domácich, ale aj 
zahraničných bežeckých podujatiach, 
kde dosahovali skvelé úspechy. Nebolo 
ich málo, preto spomenieme iba tie 
najvýznamnejšie, medzi ktoré patrili : 
Beh olympijského dňa (5km), Beh Jána 
Molitorisa (5km), na ktorých Martin 
Kormaník obsadil prvé miesta. Pre 
Lukáša Kormaníka bol mimoriadne 
úspešný Medzinárodný maratón mieru 
v Košiciach, kde si taktiež vytvoril 
osobný rekord v polmaratóne a skončil 
prvý z Prešovčanov, ktorí štartovali v 
kategórii nad 50 rokov. Gejza Sabanoš 
sa už tradične venuje maratónskym a 
ultramaratónskym behom. Za zmienku 
stojí spomenúť netypický beh vo 
dvojiciach v poľskom meste Rzeznika 
na 78 km, ktorý absolvoval so svojím 
kamarátom Ladislavom Marasom a 
hneď pri debute sa zapísali do histórie, 
keď ako prví Slováci dokončili tento 
náročný pretek. Nemôžeme zabudnúť 

ani na Gejzove štarty na prestížnych 
maratónoch (42,195 km) v Berlíne a po 
prvýkrát aj v Aténach, na ktorých sa 
zúčastnilo vyše 20 000 pretekárov 
spomedzi sto krajín sveta. Na našich 
bežcov čaká zavŕšenie sezóny v podobe 
Silvestrovského 7 kilometrového behu, 
na ktorý pozývame všetkých, ktorí majú 
chuť si zabehať túto nenáročnú trať. 
Bližšie informácie o tomto behu nájdete 
na stránke  
http://beh.zoznam.sk/beh/2519/silvestr
ovskybehpresov Našim bežcom želáme 
do ďalšej sezóny 2015 veľa úspechov a 
pevné zdravie. 

Za bežecký klub  Sokol Ľubotice
Mgr. Martin Kormaník

Záver roka sa blíži a jeho posledné pekné jesenné dni 
modelári využili športovo, na súťaži s príznačným 
názvom 
„Prešovská 
jeseň“, ktorá sa 
konala 
8.11.2014 vo 
vojenskom 
letisku v 
Prešove. Veľmi 
pekné a na túto 
dobu teplé 
počasie bolo 
odmenou pre 
modelárov a 
priaznivcov 
letecko 
modelárskeho 
športu. Za 
slabého vetra do 
2 m/s a teploty 
vzduchu od 12 – 17°C sa na akcii zúčastnili súťažiaci 
z Humenného, Bardejova, Stropkova, Košíc, Sedlíc, 
Prešova a Ľubotíc. Lietalo sa v kategóriách voľne 
letiacich modelov lietadiel - hádzadiel a klzákov 
označených ako A3. Akcia bola vydarená a potešila 
aj hojná účasť mládeže, a to v oboch kategóriách. 
Spestrením akcie boli aj propagačné vystúpenia 
skúsených modelárov, ktorí predviedli ukážky 
rádiom ovládaných (RC) modelov a voľne 
lietajúcich modelov vyšších kategórií lietajúcich na 
medzinárodnej úrovni. Veľký záujem mládeže bol o 
ukážky historických RC modelov lietadiel. Pekné 
počasie, zanietenosť modelárov a dobrá úroveň 
modelárskych akcií usporiadaných Modelárskym 
klubom Prešov prilákala aj verejnoprávne média, a 
to RTVS - zastúpená kameramanom Ing. Pavlom 
Juríčkom, ktorý vytvoril pekné komentáre a ukážky 
z letecko modelárskeho športu do relácie „PILOTI“ 
(č. 09) pre RTVS, ktorá sa vysielala na STV2 
29.11.2014 o 11:25 hod. (reprízy: 1.12.2014 o 10:25 
hod. a 13.12.2014 o 10:55 hod.). Táto relácia sa dá 
pozrieť aj na http://youtu.be/KvPaSDNyXA 

Jesenné modelárske lietanie
V jednotlivých šotoch boli zachytení aj naši modelári. 
Svoje umenie preukázal žiak Cyril Potocký, ktorý 

zvíťazil v kategó-
rii A3, a pekné 
deviate miesto v 
hádzadlách medzi 
žiakmi boli jeho 
peknou 
tohtoročnou 
modelárskou 
bodkou. Jeho brat 
Ferko obsadil 
sedemnáste 
miesto v hádzad-
lách. V senior-
ských 
kategóriách 
triumfoval Milan 
Minárik, ktorý v 
kategórii A3 
zvíťazil a v 

hádzadlách sa umiestnil na piatom mieste. V hádzad-
lách súťažili aj Mária Mináriková (9.), Gabriel Hudák 
(10.) a Štefan Potocký (12.). V klzákoch kategórie A3 
súťažila Mária Mináriková (7.).
Ďalšou jesennou letecko- modelárskou súťažou bola  
„Jesenná liga“ (12. až 19.10.2014) v Stropkove, 
ktorej sa zúčastnil Gabriel Hudák a Milan Minárik. 
Slabý vietor a teplé počasie dovolilo súťažiacim 
modelárom dosiahnuť kvalitné výsledky. Súťaž sa 
lietala ako seriál štyroch súťažných kôl v kategóriách 
klzákov A3 a modeloch hádzadiel. Kategóriu A3, po 
sčítaní troch najlepších kôl vyhral, Milan Minárik a 
Gabriel Hudák obsadil piate miesto. V hádzadlách 
bola konkurencia lepšia, a preto sa Milan Minárik 
musel uspokojiť s piatym a Gabriel Hudák s desiatym 
miestom.
Na záver roka nám ostáva ešte jedna vrcholová akcia. 
Budú to majstrovstvá Slovenska v halových leteck-
ých modeloch kategórie F1N a N50, na ktoré sa 
chceme dobre pripraviť a reprezentovať nielen našu 
obec. 

Cyril Potocký (vpravo) ako víťaz žiackej kategórie A3na súťaži 
„Prešovská jeseň“ 2014. Uprostred ako druhý Ladislav Furdík (Prešov) 

a naľavo riaditeľ súťaže Ján Peřina (MK Prešov).

text: Milan Minárik
foto: Oliver Hanudeľ

Vážení  priaznivci futbalu, 
jesenná 
časť 
f u t b a -
lových 
súťaží je 

za nami. Dovoľte nám 
preto informovať Vás o 
účinkovaní jednotlivých 
futbalových družstiev 
nášho klubu v jesennej 
časti súťaží. V nasledu-
júcich riadkoch vám teda 
prinášame vyjadrenia 
trénerov, ktorí majú 
jednotlivé vekové 
kategórie na starosti. Ak 
by ste sa chceli o našom 
klube dozvedieť viac, či 
bližšie spoznať 
niektorých hráčov, 
môžete tak urobiť na 

http://www.tjsokollubotic
e.blogspot.sk, ktorú 
založil a spravuje tréner 
"A" mužstva Marek 
Procházka. 
Ján Lacko (tréner 
prípravky).
Tréningov sa zúčastňujú 
deti narodené v rokoch 
2004 až 2008. Menšia je 
skupina chlapcov 
narodených v rokoch 2007 
a 2008, v ktorej je spolu 8 
chlapcov.  Skupina tých 
starších (narodení v 
rokoch 2004 a 2005) hrá 
súťaže prípraviek, kde 
ročník 2005 skončil po 
jeseni na prvom mieste. 
Skupina 2004 je o niečo 
slabšia, ale oproti 

minulému roku sa tiež 
zlepšila. Po jeseni 
skončila na 2. mieste za 
FAMT Prešov, pričom 
chlapcom sa podarilo  v 
jednom stretnutí s nimi 
zvíťaziť. 
Vladimír Gdovin  
(tréner mladších  
žiakov, 6. miesto po 
jesennej časti 2. ligy 
VsFZ, skupina B) 
Sezónu sme začali 
účasťou na turnaji 
„FRAGARIA CUP“, kde 
sme zohrali zápasy s 
najkvalitnejšími 
družstvami zo strednej a 
východnej Európy a 
chlapci mohli porovnať 
svoje kvality s veľmi 

silnými súpermi. Po 
turnaji sa káder obmenil. 
Postupom času sa káder 
výrazne doplnil a boli aj 
tréningy, kde bolo do 20 
hráčov.  Nebyť niektorých 
zranených opôr, mohla 
byť sezóna skoro 
optimálna.  Chcem týmto 
všetkým poďakovať a 
zároveň by som k nám rád 
pozval ďalších nových 
hráčov, ktorí majú chuť 
hrať futbal.  
Ing. Jozef Komka 
(tréner starších žiakov, 
11. miesto po jesennej 
časti 2. ligy VsFZ, 
skupina B)
Mužstvo malo na samom 
začiatku úzky káder  
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(12 hráčov), čo do značnej miery ovplyvnilo 
stavbu mužstva, prípravu a následne jeho 
schopnosť podávať vyrovnané výkony. Ak sa 
podarí zvýšiť úroveň nasadenia hráčov v tréningo-
vom procese a chlapci budú mať chuť trénovať s 
väčším nasadením, tak je tu predpoklad ich 
osobného rastu a následne lepších výkonov.
PhDr. Jaroslav Dujava (tréner mladšieho 
dorastu, 8. miesto po jesennej časti 2. ligy, 
skupina Východ)    
Pri hodnotení účinkovania mladšieho dorastu v 
jesennej časti môžem konštatovať, že sa podarilo 
dať dokopy skvelú partiu 19 zodpovedných a 
futbalom zatienených hráčov, z ktorých sa v 
priebehu jesene popri staronových vyprofilovali aj 
nové mladé osobnosti kolektívu. Po kostrbatom 
rozbehu sa nám podarilo chytiť šnúru víťazstiev, 
ktorú prerušila až domáca  prehra s Humenným. 
Tá nás dostala pred súťažnou prestávkou na 8. 
miesto v tabuľke a do mínusových čísel v tabuľke 
pravdy (-2). Nedá mi nespomenúť zjavne najlepší 
výkon mužstva v hodnotenej časti, a to v zápase 
na súperovom ihrisku v Sabinove, ktorý skončil 
naíim víťazstvom 1:6. Chcem   poďakovať za 
spoluprácu celému realizačnému tímu a vedeniu 

podmienok pre prípravu a rozvoj mužstva.
Daniel Klobušovský, (tréner staršieho 
dorastu, 11. miesto po jesennej časti 2. ligy, 
skupina Východ    
Jesenná časť bola sklamaním pre všetkých, ktorí 
sledujú futbal v Ľuboticiach. Niet koho pochváliť, 
hoci možno Matúš Tomáš, ktorý dohral sezónu pri 
"áčku", preukázal väčšie srdiečko. Tréningová 
dochádzka bola veľmi dobrá a prekračovala 85 %, 
no v majstrovskom stretnutí sme tento pozitívny 
efekt nepretavili k lepšej hre. Zápasy boli pre 
hráčov ťažké, rýchlejšie, fyzickejšie a naša 
kombinačná schopnosť veľakrát viazla na finálnej 
prihrávke alebo streľbe na bránku. Napriek tomu 
by som rád poďakoval klubu a hráčom, že máme 
také podmienky na futbal, ako má málokto v tejto 
súťaži, ktorú hráme.     
Ing. Jozef Komka (tréner "B" mužstva 
dospelých, 7. miesto po jesennej časti 2. 
triedy ObFZ Prešov)   
Mužstvo podávalo počas jesennej časti kolísavé 
výkony. Dôvodom boli časté vylúčenia, zranenia 
hráčov a nestabilita kádra, spôsobená odchodom 
niektorých hráčov za pracovnými povinnosťami. 
Problémom bol aj post brankára. Ak sa podarí 
vyriešiť post brankára a ak sa zvýši účasť na 

tréningovom procese, je predpoklad dobrých 
výsledkov a pozitívnej reprezentácie obce. 
Marek Procházka (tréner "A" mužstva 
dospelých, 14. miesto po jesennej časti 4. 
ligy, skupina Sever)  
Mužstvo som prebral pred zápasom v Pušovciach. 
Na prípravu bolo veľmi málo času a ostávalo 
odohrať ešte 5 kôl. Všetko bolo nastavené tak, ako 
má a až na zápas doma s Dlhým Klčovom sme 
odohrali zápasy, kde sme boli rovnocenní a 
dokonca lepší ako súper. Pravda je taká, že sme 
jesennú časť dohrali s 13 hráčmi, čo by sa už v 
nasledujúcej časti sezóny nikdy nemalo stávať. Je 
potrebné stabilizovať káder, zvýšiť počet hráčov a 
udržať hráčov pokope.  V kabíne sedia pri sebe 
hráči, ktorí v mládežníckom futbale dokázali veľa, 
teraz je však načase posunúť sa o stupienok hore. 
Aj naďalej budem ten, ktorý dá šancu všetkým 
hráčom, no mladý hráč ma pri mne dvere otvorené 
ako ešte nikdy predtým. Veď aj vekový priemer v 
kabíne je na úrovni 20-21 rokov. Chcem 
poďakovať všetkým, ktorí bojujú a stoja pri nás, 
hlavne keď je zle, lebo vtedy vidno, že  v tom nie 
sme sami.  

Za futbalový klub 
Mgr.Michal Oriňák a Marek Procházka 

Vianočné trhy

Katarína Macková

Pred tridsiatimi rokmi som mala možnosť navštíviť Viedeň v adventnom 
čase a zažiť atmosféru viedenských vianočných trhov. Nosím si tento 
zážitok v srdci celé roky. Túžila som zažiť niečo také i v našej krajine. Stalo 
sa. Vianočné trhy sa stali stali tradíciou i v našich mestách. Stávajú sa 
miestom stretnutí plánovaných i náhodných. Zohrievajú srdcia i telo. Preto 
ma potešilo oznámenie o Vianočnom trhu v Ľuboticiach. Tu určite stretnem 
dosť známych, niektorých som aj pozvala.    
9. decembra bol utorok, bolo pod mrakom a fúkal nepríjemný vietor. 
Pripravené pulty sa postupne zaplnili všemožnými darčekovými predmetmi. 
Svoje výrobky ponúkali deti z základnej školy, drevárskej školy, materskej 
škôlky, krúžok šikovných rúk našich dôchodkýň, kvetinárstvo a ďalšie spolky. V 
stane s občerstvením nahrievali hrnce. Len návštevníkov pribúdalo pomaly. 
Námestie sa zaplnilo až po skončení mikulášskeho večierka v materskej škôlke, 
odkiaľ sa vyrojili celé rodiny s deťmi. Vtedy začali trhy oficiálne. Vystúpenie 
detských speváčikov i dospelých Keľemeských furmanov dotvorili príjemnú 
atmosféru trhov. Stretnutia boli hrejivé, aj po niekoľkých rokoch.  Len hrejivého   
občerstvenia bolo málo, ale vraj kapustnica bola veľmi dobrá. :).
Na prvý raz, celkom dobré. Ďakujem obecnému úradu za nápad i jeho 

realizáciu. Ďakujem i všetkým, čo prišli ponúkať svoje výrobky či umenie. 
Verím, že bola založená tradícia Vianočných trhov v Ľuboticiach. Aby 

Advent – čas očakávania, bol aj časom radostných stretnutí a osobných 
vianočných vinšov. 



Vytlačené na 100% recyklovanom papieri.

V tomto predvianočnom čase nám aj naši najmenší škôlkari pripravili už 
tradičné  Mikulášske predstavenie. Rodičom a starým rodičom hrdo  
čakajúcim v "na prasknutie" plnej zasadačke obecného úradu sa dostalo 
krásneho predstavenia. Deti pod vedením svojich učiteliek nás detsky 
milým tancom, slovom previedli tradíciami Vianoc našich predkov - prešli 
sme s deťmi čas od Kataríny , cez čarovnú Ondrejovskú noc, záhadný čas 

Mikuláš v MŠ
Lucie, až po  Štedrý večer. Pripomenuli sme si aj čas Božieho narodenia,   
koledovania a spoločných chvíľ rodiny pri jednom stole.Za rodičov rada 
vyslovujem vďaku kolektívu učiteliek našej MŠ, že tento rok postavili 
program s deťmi na tradíciách, veršoch, vinšoch...,s ktorými sa možno už 
v tomto "modernom a rýchlo plynúcom čase"  naše deti ani nemajú 
možnosť stretnúť. 

Slávka Andiľová
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    na Novoročný koncert sláčikového 
kvarteta 

“Ad gloriam Dei”, 

ktorý bude 5. januára 2015 o 17:00 hod. 

v kostole 

Narodenia Panny Márie  
v Ľuboticiach.

Obecný úrad pozýva občanov


